
Protokoll KG møte (FB Rom) 12.09.22 

Oppmøtte: Gry Runa Nielsen, Geir Hammer, Maria Knudsen, Jeanette Eggan 

Referent: JEanette Eggan 

Velkommen til Geir Hammer som ny CSS representant og rask innføring i hva vi gjør og hva vi tenker. 

• Gjennomgang av «todo»listen 
Geir overtar Steinar sin oppgave 
Lure coursing.no ble gitt til NLCK tidligere. KG ønsker overta denne, bør være samlingsstedet 
for LC offisielt. 
Bok til autorisert personell begynner å ta form. Noen endringer. Vi er enige om at KG skal 
utstede bøkene. 

 Vi fyller ut årshjulet fortløpende. 
Arbeidsmøte ang ny ’forskrift om velferd for hest og hund i konkurranse’. 
Vi utsetter funksjonærsamlingen til neste år. 
Vi må være flinke til å hjelpe hverandre med å huske. 

 

 
• Hurtigautorisasjon av erfarne startere – vi har fått svar fra Podencoklubben 

Positivt svar fra podencoklubben. Vi lager googleforms og legger ut på funksjonærside på fb.  
• Planlegge gjennomgang av regelverket – vi har begynt å få inn svar fra klubbene 

Geir sender ut påminnelse til klubbene om fristen på godkjenning av regelverket. Vi lager ett 
fb rom og har møte en helgedag. Gry kontakter sportshundkomiteen og finner ut når de har 
det neste møte og legger opp i forhold til det. Vi avtaler møte om gjennomgang av 
regelverket på chat. 

• VM uttak – Det spekuleres i å la hunder løpe CSS 
Vi må presisere at det ikke går å ta med seg resultater fra CSS klassen og over til CASIL 
klassen for VM uttaket. 

• Annet 
*Utdanningsansvarlig skal være to personer, begge er to årig, men kun ett år sammen. Geir 
stiller opp som person to for Roy Tore. 
Roy Tore er utdanningsansvarlig og Geir er assistent. Neste år er Geir utdanningsansvarlig og 
det velges ny utdanningsassistent. 
*Gjennomgang av regneprogrammet til Maria/Kristian. Sekretærer og aspiranter skal ha en 
kveld hvor de får opplæring. KG har mulighet til å legge ned bestemmelser om hvilke 
program vi skal bruke på konkurranser. 
Maria og Kristian setter opp noen datoer som kan passe for dem 
*Vi fjerner målepersonell fra autorisert personell på fb. 

• Neste møte 
24.10.22 

 


